
Protokół Nr XXVII/05 
z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej w dniu 3 marca 2005 r. 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 

w Gostyniu 
 

Ad 1)  
Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Curyk o godzinie 17.00 otworzył dwudziestą 

siódmą sesję Rady Powiatu Gostyńskiego.  
Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

W Radzie Powiatu Gostyńskiego zasiada 19 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, że 

Rada jest władna podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane kworum. Podczas 

stwierdzania kworum na sesji obecnych było 16 radnych, nieobecny był Wicestarosta Pan 

Eugeniusz Bindrowski oraz radni Pan Józef Śląski i Pan Leszek Hądzlik.    

Lista obecności stanowi załącznik  do protokołu.  

 

Ad 2)  
Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przedstawił proponowany porządek obrad XXVII 

sesji Rady Powiatu.  

Proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu.  

Radny Pan Kazimierz Musielak zaproponował wprowadzenie do proponowanego porządku 

obrad jako punktu 9) „Stanowisko radnych SKW w sprawie zachowania Wicestarosty”. 

Obecne punkty 9, 10, 11, 12, 13 otrzymałyby numerację 10, 11, 12, 13, 14.  

Radny Pan Jerzy Giernalczyk stwierdził, że stanowisko radnych klubu SKW można by 

rozpatrzyć w punkcie 8) „Składanie zapytań radnych”.  

Starosta Pani Elżbieta Palka zgłosiła wątpliwości natury merytorycznej. Zapytała od kiedy w 

porządek obrad wpisane jest stanowisko klubu radnych. Sprawy te powinny być zgłaszane w 

punkcie 11) „Wnioski i oświadczenia radnych”. Starosta poprosiła o rozstrzygnięcie sprawy 

przez radcę prawnego Panią Magdalenę Zawieję.  

Radca prawny Pani Magdalena Zawieja potwierdziła, że tego rodzaju problem mógłby być 

jedynie poruszony w punkcie 11) „Wnioski o i oświadczenia radnych”.  

Radny Pan Kazimierz Musielak stwierdził, że Rada Powiatu podejmowała wcześniej 

oświadczenia dotyczące sprawy rolnictwa, szpitala. Jednak jeśli radca prawy wyraża pogląd, 

że z punktu widzenia formalno – prawnego nie ma możliwości wprowadzenia 

zaproponowanego punktu – radny wycofał wniosek.  

 



Etatowy Członek Zarządu Powiatu Pan Marek Podyma przypomniał, że Rada podejmowała 

stanowiska w sprawach ważnych dla powiatu, jednak było to stanowisko Rady, a nie grupy 

radnych, czy tez klubu. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk stwierdził, że ten temat też jest ważny.  

Rady Pan Andrzej Czupryński stwierdził, że w punkcie 8) „Składanie zapytań radnych” jest 

możliwość zadania pytań w sprawach istotnych dla powiatu gostyńskiego. Sprawa 

przedstawiona w stanowisku klubu radnych SKW jest sprawą bardzo istotną dla powiatu 

gostyńskiego.  

 

Na posiedzenie sesji rady Powiatu przybył radny Pan Leszek Hądzlik.  

Stan radnych obecnych na sesji wynosił 17 radnych.  

Radca prawny Pani Magdalena Zawieja stwierdziła, że pytanie może być zadane w punkcie 

8) „Składanie zapytań radnych”. Dyskusja i odpowiedź na zapytanie będzie udzielona w 

punkcie 10) „Udzielanie odpowiedzi na zapytania radnych”.  

Proponowany porządek obrad został przyjęty w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.  

Porządek obrad stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 3)  

Protokół Nr XXVI/05 z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 3 lutego 2005 r. został 
przyjęty w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.  

 

Ad 4)  
Starosta Pani Elżbieta Palka wręczyła stypendium sportowe przyznane Karolinie Kubackiej.  

Starosta poinformowała, że Zarząd Powiatu decyzją z dnia 1 lutego 2005 r. przyznał Pani 

Karolinie Kubackiej stypendium za wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 

międzynarodowym i krajowym w wysokości 150 zł brutto miesięcznie na okres od stycznia 

do grudnia 2005 r.  

Następnie Starosta w imieniu Zarządu i Rady Powiatu złożyła stypendystce gratulacje.  

 

Ad 5)  
Starosta Pani Elżbieta Palka przedstawiła informacje z działalności Zarządu Powiatu z dnia 

21 lutego oraz 1 marca 2005 r.   

 



Informacje z działalności Zarządu Powiatu z dnia 8 lutego, 15 lutego, 21 lutego i 1 marca 

2005 r. stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad 6)  
Pytania dotyczące informacji z działalności Zarządu Powiatu zadali: 

• Radny Pan Leszek Hądzlik w nawiązaniu do informacji z dnia 15 lutego br. punkt 2m) 

zapytał, czy do budżetu powiatu wpływają opłaty z kół łowieckich i jaka jest ich 

wielkość oraz co powiat czyni w kwestii gospodarki łowieckiej w szczególności jeśli 

chodzi o gatunki, które giną.  

• Radny Pan Grzegorz Marszałek w nawiązaniu do informacji z dnia 8 lutego br. punkt 

2), z którego wynika, że Zarząd pozytywnie zaopiniował pomysł zakupu karetki dla 

szpitala. Radny zapytał, czy zostały podjęte decyzje co ta karetka miałaby robić.  

• Radny Pan Janusz Sikora poprosił o szerszą informację na temat zapisu punktu 3 a) 

informacji z dnia 15 lutego br., na temat pisma Wojewody Wielkopolskiego w sprawie 

umniejszenia dotacji. 

• Radny Pan Andrzej Czabajski poprosił o wyjaśnienie jakie względy społeczne 

przemawiały za tym, aby umorzyć należności Jana Matuszewskiego dotyczącej 

kupna lokalu mieszkalnego w Grabonogu (dotyczy informacji z dnia 21 lutego br. 

punkt 1 d). 

 

Odpowiedzi na ww. pytania udzielili: 

• Naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami Pan 

Leszek Maliński na pytanie radnego Pana Czabańskiego dotyczące umorzenia 

należności wyjaśnił, że Pan Jan Matuszewski zakupił od powiatu gostyńskiego 

mieszkanie położone w Grabonogu. Spłata rozłożona była na raty w wysokości ok. 

230 zł miesięcznie. Nabywca miał problemy ze spłatą rat.Praktycznie w roku 2003 

raty nie były spłacane. W roku 2004 w większości raty zostały zapłacone wraz z 

odsetkami. W styczniu br. wpłynął do Zarządu Powiatu wniosek o umorzenie spłaty 

pozostałej należności umotywowany tym, że Pan Jan Matuszewski jest jedynym 

żywicielem rodziny mającym na utrzymaniu chorą żonę oraz dwoje upośledzonych 

dzieci. Zarząd  postanowił umorzyć kwotę ok. 2.000, 00 zł 

• Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak na pytanie radnego Pana Janusza Sikory 

dotyczące umniejszenia dotacji poinformowała, że ..........................  

• Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu Pan Maciej Janiszewski na pytanie dotyczące 

wykorzystania karetki poinformował, że zgodnie z planem zabezpieczenia 

medycznych działań ratowniczych przygotowanym przez Wojewodę na terenie 

 



powiatu gostyńskiego w sytuacji zagrożenia życia i zdrowia są do dyspozycji dwie 

karetki: karetka reanimacyjna i karetka wypadkowa. Koszt utrzymania tych karetek 

pokrywa Narodowy Fundusz Zdrowia. W ocenie dyrektora i Rady Powiatu ta ilość 

karetek jest niewystarczająca, ponieważ karetki te oprócz ratowania życia i zdrowia 

w sytuacji zagrożenia pełnią jeszcze inną funkcję. Stąd też dyrektor przekazał 

wniosek do Zarządu Powiatu informując, że na terenie powiatu powinny się 

znajdować trzy karetki. Ambulans nie pełniący funkcji ambulansu ratunkowego pełni 

funkcję transportową i przewozi pacjentów  lżej chorych do innych zakładów opieki w 

celach diagnostycznych. Dodatkowa karetka będzie pełniła funkcję tzw. Wypadkową. 

Na dzień dzisiejszy konieczne jest doposażenie karetki i poniesienia kosztów 

utrzymania.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poprosił o przybliżenie kosztów utrzymania 

trzeciej karetki. 

Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu wyjaśnił, że koszty związane z obsadą i bieżącym 

utrzymaniem karetki wyniesie ok. 30.000,00 zł miesięcznie. Karetka przez całą dobę 

pełniłaby dyżur. Dyrektor SP ZOZ dodał, że zgodnie z planem zabezpieczenia 

medycznych działań ratowniczych określonych przez wojewodę od tego roku karetka 

wypadkowa powinna stacjonować na terenie Gminy Krobia. Druga karetka powinna 

stacjonować w Gostyniu. Jednak w związku z tym, że na dzisiaj brak jest spójnej i 

kompleksowej polityki w zakresie ratownictwa medycznego wskazane byłoby 

usytuowanie dwóch karetek na terenie Gostynia przy Centrum Powiadamiania 

Ratunkowego. Natomiast uruchomienie trzeciej karetki umożliwi stacjonowanie 

karetki Krobi.  

Radny Pan Andrzej Czupryński poprosił o przedstawienie stanu technicznego karetki.  

Etatowy Członek Zarządu Pan Marek Podyma wyjaśnił, że jest to karetka trzyletnia. 

Radny Pan Kazimierz Musielak powiedział, że słyszał wywiad w Etatowym Członkiem 

Zarządu Panem Markiem Podymą, który informował, że karetka ma być w Poniecu. 

Radny zapytał dyrektora SP ZOZ czy było to brane pod uwagę.  

Dyrektor SP ZOZ  wyjaśnił, że jeśli chodzi o usytuowanie zespołów ratownictwa 

medycznego, to decyzję podejmuje wojewoda, ale propozycję w tej materii składa 

powiat. Dyrektor poinformował jakie rozwiązanie jest proponowane przez wojewodę. 

Zdaniem dyrektora SP ZOZ przy dwóch karetkach najlepszym rozwiązaniem jest 

utrzymanie dwóch karetek na terenie Gostynia. Wojewoda wyraził zgodę na 

stacjonowanie dwóch karetek na terenie Gostynia do lipca br. 

Etatowy Członek Zarządu Pan Marek Podyma wyjaśnił, że udzielając wywiadu w 

Radiu  „Elce” powiedział, że jego zdaniem lepszym rozwiązaniem byłoby usytuowanie 

jednej karetki w Poniec albo Borku Wlkp.  

 



Radny Pan Grzegorz Marszałek zapytał czy są podejmowane starania, żeby 

uruchomić trzecią karetkę. Radny stwierdził, że funkcjonuję dwa zespoły, a gdzie jest 

trzeci zespół – czy w szpitalu? 

Dyrektor SP ZOZ powtórzył, że plan zabezpieczenia działań ratowniczych na terenie 

województwa jest przygotowywany przez służby wojewody. W roku 2004 wojewoda 

ustalił dwa zespoły ratownictwa medycznego dla powiatu – jeden zespół 

reanimacyjny, jeden wypadkowy. Podobnie zostało ustalone na rok 2006. Dyrektor 

SP ZOZ wyraził pogląd, że ta ilość na zabezpieczenie potrzeb mieszkańców powiatu 

gostyńskiego jest niewystarczająca. W tej chwili plan jest przygotowywany przez 

wojewodę, więc dyrektor SP ZOZ zwrócił się do powiatu (który prawdopodobnie 

wystąpi do wojewody) o uwzględnienie w planie przyszłorocznym trzech zespołów 

ratownictwa medycznego dla powiatu gostyńskiego.  Z tym wiąże się również 

finansowanie zespołów, ponieważ jeśli w planie wojewody będą wpisane trzy karetki 

Narodowy Fundusz Zdrowia będzie je finansował.  

Radny Pan Grzegorz Marszałek zapytał, gdzie będzie stacjonować trzecia karetka. 

Czy ona nie będzie funkcjonować dopóki nie będzie pieniędzy ze Starostwa. Zespoły 

wyjazdowe są tylko do dyspozycji ratownictwa medycznego. Jaką rolę będzie pełnić 

trzecia karetka.  

Dyrektor SP ZOZ wyjaśnił, że funkcje transportowe na dzień dzisiejszy są 

zabezpieczone z tym, że w sytuacjach zagrożenia życia i zdrowia nie ma innego 

wyjścia jak wykorzystanie karetki reanimacyjnej i wypadkowej do celów 

transportowych. Ilość zdarzeń na terenie powiatu jest taka, że te dwie karetki nawet 

gdyby jedna z nich nie pełniła od czasu do czasu funkcję transportową, nie stanowią 

zabezpieczenia dla mieszkańców. System finansowania polega na tym, że NFZ 

finansuje te karetki, które są ujęte w planie zabezpieczenia medycznych działań 

ratowniczych opracowanym przez wojewodę. Szpitala nie dzisiaj nie stać, żeby 

utrzymywał kolejną karetkę.  

• Starosta Pani Elżbieta Palka poinformowała, że Koło Łowieckie Diana otrzymało w 

tym roku kwotę 10.000,00 zł na działalność. Starosta poprosiła Naczelnika 

Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska (OR) Pana Andrzeja 

Szumskiego o wyjaśnienie radnym szczegółów dotyczących odpłatności kół 

łowieckich. Naczelnik wyjaśnił, że opłata za użytkowanie terenu przez koło łowickie 

wynika z rozporządzenia i jest co roku waloryzowane.  

 

Po udzieleniu odpowiedzi na wszystkie zadane pytania Starosta Pani Elżbieta Palka zwróciła 

uwagę na zapis punktu 3b) informacji z działalności Zarządu Powiatu z dnia 15 lutego br. 

mówiącym o zapoznaniu się przez Zarząd z pismem Domu Dziecka w Bodzewie w sprawie 

 



przekształcenia domu w zespół autonomicznych grup wychowawczych. Starosta poprosiła 

dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pana Mirosława Sobkowiaka o 

przedstawienie wyników ostatnich dwóch dni kontaktów Domu Dziecka z organizacją 

„Pactum” w Holandii.  

Dyrektor PCPR wyjaśnił, że Dom Dziecka w Bodzewie od 5 lat współpracuje z holenderską 

organizacją „Pactum”, która zajmuje się młodzieżą  z problemami wychowawczymi. Prowadzi 

więc zbliżoną działalność do Domu Dziecka, ponieważ zapewnia opiekę, pomoc 

terepeutyczną oraz pomoc w usamodzielnianiu się. Jest to organizacja pozarządowa. Pięć 

lat temu z tą organizacją zostało podpisane porozumienie, które wygasło. W ostatnich dwóch 

dniach miała miejsce wizyta szefa tej organizacji, który przyjechał podsumować 

dotychczasowe lata współpracy, obejrzeć efekty tej współpracy (dyrektor PCPR przypomniał, 

że najbardziej znaczącym efektem współpracy było powstanie domu dla 

usamodzielniających się wychowanków Domu Dziecka pierwszego w Wielkopolsce, a 

drugiego w kraju, domu wzorowanego na doświadczeniach organizacji „Pactum”. Projekt 

tego domu powstał w oparciu o szkolenia dla pracowników Domu Dziecka i PCPR, które  

odbywały się w Holandii i w kraju.  

Oprócz podsumowania delegacja z Holandii przedstawiła nowe formy pomocy dzieciom  

prowadzone w Holandii są to rodziny zastępcze długoterminowe nastawione na 

długoterminową terapię skierowaną do dzieci korzystających z pomocy rodziny zastępczej, 

ale również do rodziców biologicznych dziecka.  

W dniu dzisiejszym miał miejsce szczególny moment ponieważ została podpisana kolejna 

umowa o współpracy pomiędzy organizacją „Pactum” a Domem Dziecka w Bodzewie. Tę 

umowę podpisywał szef organizacji oraz Starosta Gostyński i dyrektor Domu Dziecka w 

Bodzewie. Jako wyraz zaufania i uznania dla osiągnięć Domu Dziecka i Powiatu 

Gostyńskiego w zakresie pracy z dziećmi z problemami wychowawczymi umowa ta jest 

bezterminowa. Holendrzy uznali, że nasze działania na rzecz młodzieży są tak daleko 

posunięte i tak dobrze wykonywane, że chcą z nami współpracować na stałe, z tym, że chcą 

pewnych rzeczy uczyć się od nas. Efektem porozumienia będzie wymiana specjalistów ds. 

współpracy z dziećmi – holenderscy wychowawcy przyjadą do Polski i nasi pracownicy 

Domu Dziecka oraz PCPR pojadą do Holandii, a także wymiana młodzieży. Ponadto 

organizacja zapewniła o dalszej pomocy rzeczowej i finansowej dla Domu Dziecka w 

Bodzewie. W tej chwili zaczęły się rozmowy na temat nowego busa dal Domu Dziecka. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zapytał, gdzie będą się mieścić te zespoły 

automonicznych grup wychowanków. 

Dyrektor PCPR wyjaśnił, że nie polega to na wyprowadzaniu kogokolwiek z Domu Dziecka. 

Chodzi o to, że Dom dziecka funkcjonował jako jedna duża grupa wychowawcza, która 

przekształci się w trzy małe grupy wychowawcze po to, aby zindywidualizować kontakty z 

 



wychowankami. W mniejszych 10 – cio osobowych grypach lepiej wychowawca pozna i 

zdiagnozuje dziecko w wyniku, czego skuteczniej można takiemu dziecku pomóc. Grupy te 

będą samodzielne finansowo. W obrębie budżetu Domu Dziecka te grupy będą miały 

podbudżety. Dzieci będą wiedziały, że są swoistego rodzaju rodziną, która dysponuje na 

dany rok określoną kwotą.  

 

Ad 7)  

Interpelacje. 

 

Ad 8) 

Radny Pan Kazimierz Musielak poinformował, że nie zgodziłby się z oświadczeniem radcy 

prawnego, ponieważ w § 24 ust. 4 Statutu Powiatu Gostyńskiego jest wzmianka o tym,  że w 

uchwalonym porządku obrad Rada może dokonać zmian, wyłącznie z ważnych powodów, 

które nie były znane  przed uchwaleniem porządku  

 

 

Radny zwracając się do Starosty Pani Elżbiety Palki powiedział: „media się zwracały do 

mnie, również słyszałem i w internecie czytałem, że Pan Wicestarosta popełnił kilka czynów 

pod wpływem alkoholu, które kwalifikowały się do skierowania go na leczenie. Podobno 

Wicestarosta spowodował jakiś wypadek. Chciałbym, aby Pani Starosta przybliżyła nam te 

sprawy”. 

 

Radny Pan Grzegorz Marszałek powrócił do sprawy karetki pogotowia, która jest sprawą 

ważną dla powiatu. Od kilku miesięcy radny próbuje wywrzeć jakieś zainteresowanie sprawą 

ratownictwa, a dyrektor zbywa jakimiś półsłówkami. Dziś Rada Powiatu ma podjąć decyzję o 

przekazaniu kwoty 70.000,00 zł na zakup karetki pogotowia. Radny stwierdził, że przed 

podjęciem decyzji chciałby wiedzieć ile tych karetek faktycznie w powiecie gostyńskim 

będzie, tzn. czy to będzie trzecia karetka, która będzie służyć ratownictwu czy też trzecia 

karetka która będzie służyć transportowi sanitarnemu. Dobrze wiadomo, że karetki 

pogotowia, które są przeznaczone na ratownictwo R i W wykonują usługi transportowe. 

Gdyby te praktyki ukrócić i przed szpitalem stanęłaby porządna karetka np. R i załatwiałaby 

transporty ciężko chorych, to powiat gostyński miałby faktycznie dwie karetki przeznaczona 

na ratownictwo co usprawniłoby pomoc medyczną w przypadku zdarzeń. Dyrektor powinien 

przekonać całą Radę, aby znalazły się środki na utrzymanie karetki przy szpitalu.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zwrócił się do Naczelnika Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i 

Ochrony Środowiska (OR) Pana Andrzeja Szumskiego ze sprawą zgłoszoną do radnego 

przez mieszkańców Ponieca. W Poniecu powstaje przetwórnia owocowo – warzywna. Radny 

 



poprosił o przybliżenie jak brzmi operat środowiskowy co do tej inwestycji, ponieważ 

najprawdopodobniej będzie to tylko obieranie cebuli.  

Druga sprawa poruszona przez radnego Pana Wachowiaka, dotyczyła uzyskanej odpowiedzi 

na pytanie dotyczące wycinki lasu pod basen.  Jednak las będzie wycinany. Radny poprosił 

o  odpowiedź, czy Gmina Gostyń zwróciła się z prośbą o wydzielenie terenu, czy będzie też 

zalesianie, czy tylko wycinanie.  

 

Ad 9a)  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/137/2000 Rady Powiatu Gostyńskiego z 

dnia 10 sierpnia 2000 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć niektórych nauczycieli szkół, domu dziecka i poradni psychologiczno – pedagogicznej 

prowadzonych przez Powiat Gostyński oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka.  

Zgodnie z art. 42 ustawy  - Karta Nauczyciela czas pracy nauczyciela zatrudnionego w 

pełnym wymiarze nie może przekraczać 40 godzin na tydzień. W ramach tego czasu pracy 

nauczyciel jest obowiązany realizować: 

- zajęcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze prowadzone bezpośrednio z uczniami 

lub wychowankami albo na ich rzecz, 

- inne czynności i zajęcia wynikające z zadań statutowych szkoły, 

- zajęcia i czynności związane z przygotowaniem się do zajęć, samokształceniem                             

i doskonaleniem. 

Na podstawie ust. 7 wyżej wymienionego art. 42 Rada Powiatu jest zobowiązana między 

innymi do określenia zasad zaliczania do wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych tych zajęć, które są realizowane w kształceniu zaocznym. 

Dotychczas w uchwale Rady Powiatu z dnia 10 sierpnia 2000 r. określającej m.in. 

tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć niektórych nauczycieli do takich zajęć 

zaliczono godziny nadzorowania i przeprowadzania egzaminów dojrzałości. W 

rozporządzeniu MEN z 11 maja 2000 r. regulującego m.in. wysokość minimalnych stawek 

wynagradzania nauczycieli określono, iż za prace dodatkowe polegające na 

przeprowadzaniu egzaminów dojrzałości można przyznać dodatek motywacyjny. Analogiczny 

zapis znalazł się w Regulaminie wynagradzania nauczycieli szkół prowadzonych przez 

Powiat Gostyński uchwalonym przez Radę Powiatu w dniu 28 grudnia 2004 r. 

W takim razie zajęcia zaliczane do dodatkowych czynności nie mogą być zaliczone do 

wymiaru zajęć obowiązkowych. Stąd decyzja o wykreśleniu dotychczasowych regulacji.    

 

  

 



Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała ..............). 

Uchwała Nr XXVII/196/05 w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/137/2000 Rady Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 10 sierpnia 2000 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli szkół, domu dziecka i poradni psychologiczno – 

pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Gostyński oraz zasad zaliczania do wymiaru 

godzin poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym została przyjęta w wyniku głosowania: 

17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

W głosowaniu brało udział 17 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 9b)  

Projekt uchwały w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały Nr XLI/261/02 Rady  

Powiatu  Gostyńskiego z dnia 21 marca 2001 r. w sprawie ustanowienia i zasad udzielania  

„Stypendium Rady Powiatu Gostyńskiego za wyniki w nauce” przedstawiła Starosta Pani 

Elżbieta Palka.  

Z dniem 1 stycznia br. weszły w życie przepisy o zmianie ustawy o systemie oświaty, 

dotyczące pomocy materialnej dla uczniów. Zgodnie z tymi przepisami od dnia 1 stycznia 

2005 r. stypendia dla uczniów za wyniki w nauce lub za osiągnięcia sportowe mogą być 

przyznawane przez szkoły. Stypendia te są finansowane z dochodów jednostek samorządu 

terytorialnego poprzez przekazanie środków bezpośrednio do budżetów poszczególnych 

szkół. W związku z powyższym wydaje się niecelowe przyznawanie uczniom stypendium                         

za wyniki w nauce przez szkoły i równocześnie przez Radę Powiatu.Na podstawie 

powyższych przepisów jednostki samorządu terytorialnego mogą jednak tworzyć regionalne 

lub lokalne programy wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieży oraz wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży. Na realizację tych programów samorządy muszą 

przeznaczyć środki własne. Podjęcie niniejszej uchwały nie uniemożliwi w przyszłości 

ustanowienie takiego programu na szczeblu powiatu. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała ..............). 

Starosta Pani Elżbieta Palka złożyła wniosek o wykreślenie w tytule uchwały wyrazu „w 

sprawie”, które zostało omyłkowo dwukrotnie wpisane.  

Radny Pan Andrzej Czupryński stwierdził, że można by polemizować ze stwierdzeniem, iż 

niecelowe byłoby przyznawanie stypendiów przez szkoły i Radę Powiatu dla uczniów 

szczególnie wyróżniających się, ponieważ tych wyróżnień nigdy nie za wiele, chyba że 

chodziłoby o tych samych uczniów, którym to Rada Powiatu przyznawała nagrody. Zgodnie z 

 



nowymi przepisami szkoła będzie przyznawać stypendia, które i tak będą pochodziły z 

budżetu powiatu. Radny zapytał, czy stypendium będzie przyznawane tylko za wyniki w 

nauce, czy będzie brana pod uwagę sytuacja materialna rodziny ucznia.  

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że faktycznie chodzi o tych samych uczniów, 

ponieważ szkoła przyzna stypendium naukowe uczniom posiadającym średnią ocen od 4,8 

w górę. Rada Powiatu również przyznałaby stypendia uczniom z wysoką średnią. Pieniądze 

jak słusznie zauważył radny Czupryński pochodzić będą z budżetu powiatu. W budżecie 

powiatu jest zabezpieczona kwota 20.000,00 zł na stypendia, która zostanie podzielona 

proporcjonalnie i przekazana do budżetów szkół. W nowych przepisach określono, że 

stypendium będzie przyznawane za wyniki w nauce i osiągnięcia sportowe według 

określonej częstotliwości i wysokości.  

Jeśli chodzi o stypendia socjalne to musimy się z nich wycofać, ponieważ to gminy od czasu 

zmiany ustawy mają obowiązek zajmować się uczniami szkół administrowanych przez 

powiaty. Gminy będą otrzymywały dotację z budżetu państwa na te cele i powiat nie będzie 

wypłacał stypendiów socjalnych, ponieważ stypendia te by się sumowały.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że to dyrektorzy szkół typowali uczniów do stypendium, 

które przyznawała Rada Powiatu.  

Radny Pan Andrzej Czupryński zapytał, jak to będzie w stosunku do uczniów, którzy 

mieszkają na terenie powiatu gostyńskiego, a pobierają naukę poza terenem powiatu.  

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że gmina zajmuje się swoimi mieszkańcami i uczeń 

zwróci się do gminy ze względu na swoje miejsce zamieszkania.  

Uchwała Nr XXVII/197/05 w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały Nr XLI/261/02 Rady  

Powiatu  Gostyńskiego z dnia 21 marca 2001 r. w sprawie ustanowienia i zasad udzielania  

„Stypendium Rady Powiatu Gostyńskiego za wyniki w nauce” została przyjęta w wyniku 

głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

W głosowaniu brało udział 17 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 9c)  

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Rzecznika Konsumentów przedstawił Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk.  

Zgodnie z art. 38 ust. 1 ustawy z dnia 15 grudnia 2000 r. o ochronie konkurencji i 

konsumentów oraz § 119 ust. 6 Statutu Powiatu Gostyńskiego rzecznik konsumentów w 

terminie do dnia 31 marca każdego roku przedkłada radzie do zatwierdzenia roczne 

sprawozdanie ze swojej działalności w roku poprzednim.    

W dniu 18 lutego 2005 roku Powiatowy Rzecznik Konsumentów przedłożył sprawozdanie ze 

swej działalności. 

 



Sprawozdanie z działalności Rzecznika Konsumentów za 2004 r. przedstawiła Rzecznik 

Konsumentów Pani Eliza Nowak.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan Jerzy 

Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała 

...............). 

Radny Pan Jerzy Giernlaczyk powiedział, że ze sprawozdania wynika, że liczba spraw w 

Gminie Gostyń wynosi 58, natomiast pozostałe gminy mają po 4 – 7 spraw. Radny 

zaproponował, aby Rzecznik Konsumentów przekazał, że działa na terenie powiatu. 

społeczeństwo w gminach nie wie gdzie się ma zwrócić. Rzecznik mógłby wziąć udział w 

sesjach Rady Miejskich i Gminnych.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, że na posiedzeniu Komisji 

Samorządowo – Organizacyjnej Pani Rzecznik postanowiła przekazać gminom informację 

do wywieszenia na tablicy informacyjnej w urzędach.  

Radny Pan Andrzej Czupryński przypomniał, że Rzecznik Konsumentów jest zatrudniony na 

½ etatu.  

Rzecznik Konsumentów Pani Eliza Nowak potwierdziła, że 70 % spraw wszczętych stanowią 

sprawy mieszkańców gminy Gostyń z uwagi na największą liczbę mieszkańców oraz łatwy 

dostęp do biura rzecznika. Poza tym efekty przynoszą pogadanki prowadzone przez 

rzecznika w szkołach średnich w Gostyniu. Młodzież jak również ich rodzice wiedzą, gdzie 

można się zgłosić w sprawie konsumenckiej. Rzecznik poinformował, że zostanie 

przygotowana informacja dla konsumentów o czasie przyjmowania rzecznika, która zostanie 

wywieszona na tablicach informacyjnych w urzędach na terenie powiatu.  

Uchwała Nr XXVII/198/05 w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania z działalności 

Powiatowego Rzecznika Konsumentów została przyjęta w wyniku głosowania: 17 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

W głosowaniu brało udział 17 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 9d)  

Projekt uchwały w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w 

Gostyniu przedstawił Etatowy Członek Zarządu Pan Marek Podyma.  

Zgodnie z przepisem art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym organizację i zasady funkcjonowania starostwa powiatowego określa regulamin 

organizacyjny uchwalony przez radę powiatu na wniosek zarządu powiatu. Starostwo 

Powiatowe w Gostyniu funkcjonuje na podstawie regulaminu organizacyjnego uchwalonego 

uchwałą Nr XXII/163/04 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 22 września 2004 r. w sprawie 

uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Gostyniu.  

 



 W stosunku do dotychczas obowiązującego regulaminu organizacyjnego Zarząd 

proponuje w przedstawionym projekcie uchwały zmiany. 

Proponowane zmiany, zdaniem Zarządu są niezbędne, aby było możliwe wprowadzenie w 

Starostwie Powiatowym w Gostyniu Systemu Zarządzania Jakością ISO, a jednocześnie, co 

najważniejsze, usprawnią one pracę urzędu. 

Radny Pan Kazimierz Musielak powiedział, że projekt uchwały przygotowany w tej formie 

jest mało czytelny. W związku z tym radny na posiedzeniu komisji poprosił o wyłożenie na 

sesji kilka egzemplarzy Regulaminu Organizacyjnego Starosta Powiatowego w celu 

ułatwienia radnym poznania faktycznych zmian w Regulaminie.  

Radny stwierdził, że można było przygotować projekt uchwały w sposób bardziej przejrzysty, 

np. § 24 dotyczy Biura Promocji. Radny stwierdził, że nie mając starego Regulaminu nie 

wiadomo do czego się zmiany odnoszą.  

Etatowy Członek Zarządu stwierdził, że może omówić każdą zmianę, natomiast zasady 

tworzenia aktów prawnych nie pozwalają na inne formy. Ewentualnie można by wszystkie 

zmiany opisać w uzasadnieniu do projektu uchwały. Poza tym Regulamin Organizacyjny jest 

dostępny na stronach internetowych urzędu.  

Radca prawny Pani Magdalena Zawieja stwierdziła, że projekt uchwały dotyczący zmian w 

regulaminie byłby przejrzysty gdyby radni porównali go z dotychczas obowiązującym 

regulaminem.  

Starosta Pani Elżbieta Palka zgłosiła poprawkę o treści:” pkt 7 otrzymuje brzmienie: 

7) w § 24: 

a) w ust. 2 

- skreśla się pkt 8 

- dodaje się pkt 10 i 11 o brzmieniu: 

„10) przygotowywanie decyzji administracyjnych wstrzymujących wypłatę 

ekwiwalentu, 

11)  przygotowywanie decyzji administracyjnych na przedwczesne zręby,”, 

b) dodaje się ust. 9 o brzmieniu: 

„9. w zakresie handlu uprawnieniami do emisji do powietrza gazów 

cieplarnianych i innych substancji:  

przygotowywanie i wydawanie zezwoleń upoważniających prowadzących 

instalacje do uczestnictwa we wspólnotowym systemie handlu uprawnieniami do 

emisji.” 
Powyższy wniosek został przyjęty w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”. 

W głosowaniu brało udział 17 radnych.  

 



 

Uchwała Nr XXVII/199/05 w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa 

Powiatowego w Gostyniu została przyjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

W głosowaniu brało udział 17 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 9e)  

Projekt uchwały w sprawie sprostowania błędów pisarskich w uchwale Nr XVIII/123/04 Rady 

Powiatu Gostyńskiego z dnia 30 kwietnia 2004 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości położonych w Krobi przedstawił Etatowy Członek Zarządu Pan Marek 

Podyma.  

Zarząd Powiatu Gostyńskiego przedkłada projekt uchwały w sprawie sprostowania błędów 

pisarskich w uchwale Nr XVIII/123/04 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 30 kwietnia 2004r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w Krobi. 

Pomyłki pisarskie omówione w przedłożonym projekcie powstały na skutek błędnego 

odczytania oznaczeń nieruchomości w trakcie opracowywania materiałów dotyczących ich 

zbycia. 

Nieruchomość oznaczona działką nr 54/16 została sprzedana w 2001 roku. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Janusz Sikora poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała 

.......).  

Radny Pan Andrzej czupryński zapytał na jakim etapie był to błąd.  

Naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami (ABG) Pan 

Leszek Maliński wyjaśnił, że błąd powstał przy przygotowywaniu projektu uchwały Rady 

Powiatu – mylnie wpisano oznaczenia nieruchomości. 

Uchwała Nr XXVII/200/05 w sprawie sprostowania błędów pisarskich w uchwale Nr 

XVIII/123/04 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 30 kwietnia 2004 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości położonych w Krobi została przyjęta w wyniku głosowania: 

17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

W głosowaniu brało udział 17 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 9f)  

 



Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XX/143/04 Rady Powiatu Gostyńskiego z 

dnia 8 lipca 2004 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 

Gostyniu przedstawił Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku 

Publicznego Pan Jerzy Giernalczyk.  

Komisja Samorządowo- Organizacyjna i Porządku Publicznego przedkłada projekt uchwały 

w sprawie uchylenia uchwały Nr XX/143/04 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 8 lipca 2004 

r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Gostyniu. 

 

Komisja na posiedzeniu w dniu 1 lutego 2005 roku zapoznała się z informacją Naczelnika 

Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami dotyczącą kosztów 

utrzymania budynku ośrodka zdrowia położonego przy ul. Wrocławskiej 8 w Gostyniu oraz 

niezbędnymi pracami do wykonania w ww. obiekcie- w tym montaż windy. Na podstawie 

przedstawionych informacji oraz w wyniku dyskusji członkowie komisji opowiedzieli się za 

tym, aby budynek ośrodka zdrowia pozostał własnością powiatu. 

Starosta Pani Elżbieta Palka poinformowała, że Zarząd Powiatu zaopiniował projekt uchwały 

negatywnie.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Janusz Sikora poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały negatywnie (uchwała  

.........). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała .......). 

Radny Pan Andrzej Czupryński stwierdził, że Zarząd i Komisja Budżetu zaopiniowały projekt 

uchwały negatywnie. Radny będąc członkiem Komisji Budżetu powiedział, że decyzja 

Komisji nie zapadła jednomyślnie i nie była łatwa. Na dzisiaj posiadane informacje 

powiększyły się o wiadomości dotyczące pomieszczenia o RTG. W związku z wynajęciem 

tego pomieszczenia co miesiąc do budżetu powiatu będzie wpływać kwota ok. 2.000,00 zł. 

radny stwierdził, że obiekt przychodni wymaga inwestycji i musi być dostosowany do norm 

jakie stawia przed nami unia. Inaczej nie będzie spełniał wymogów i być wykorzystywany 

jako obiekt do celów medycznych. Radny stwierdził, że na dzisiaj można by ten budynek 

pozostawić w rękach Starostwa.  

Starosta Pani Elżbieta Palka poprosiła radnego Czupryńskiego o doprecyzowanie, czy radny 

jest za tym, aby podnieść stawki czynszu innym podmiotom na te wynegocjowane w 

wysokości 32,50 zł. Gdyby radni przegłosowali to, Zarządowi Powiatu byłoby łatwiej wystąpić 

do wynajmujących lokale o podniesienie stawki czynszu.  

Radny Pan Janusz Tywoniuk stwierdził, że powiat ma zadanie kreować i być mecenasem 

służby zdrowia oraz dbać o zdrowie ludzi, którzy mieszkają na terenie powiatu. Jest to 

utopijne ponieważ liczy się biznes i tylko biznes. Jednak niektóre samorządy dają sobie z 

 



tym radę, np. czynsze za wynajem 1 m2 lokalu w Poznaniu wynoszą 4 zł, 3 zł, w Grodzisku 5 

zł. natomiast w naszym powiecie ceny są 10 razy większe. Odbije się to na pacjencie, który 

w konsekwencji zapłaci za wysoki czynsz.  

Radny Pan Janusz sikora stwierdził, że jeden właściciel budynku zapewnia pewną 

stabilność, a powiat daje tą gwarancję. Gdyby ktoś wykupił budynek nie ma pewności, że 

stawki nie poszłyby w górę. Środków finansowych jest mało, a remont budynku jest 

potrzebny. Można rozważyć sprzedaż części samodzielnej budynku, w której mieści się 

przychodnia pediatryczna, tzw. „Badoniówka”.  

Starosta Pani Elżbieta Palka zaapelowała do radnych, aby uchwały podjętej w lipcu 

ubiegłego roku nie uchylać ponieważ Rada co chwilę decyduje inaczej. Zarząd nie wie jak 

się zachować. Starosta stwierdziła, że nie jest słuszne, że co pół roku zmieniamy uchwałę. 

Wydaje się, że jest to polityka niezbyt spójna. Jeśli chodzi o sprzedaż lokali, to w dalszym 

ciągu większe podmioty chciały kupić swoje lokale użytkowe i nadal podtrzymują wolę 

kupienia. Zarząd proponuje najpierw zainstalowanie windy, a następnie sprzedaż lokali. 

Wycena budynku po uruchomieniu windy będzie inna niż przed zainstalowaniem jej. Tu jest 

największy punkt zapalny ponieważ podmioty zajmujące lokale na parterze mogą nie chcieć 

partycypować w kosztach zainstalowania windy.  

Radny Pan Janusz Tywoniuk przypomniał, że uchwała została podjęta w lipcu 2004 r. a pół 

roku później Zarząd przedstawił stawki za 1 m2.  

Rozważania na temat kupna czy też niekupna lokali zaczęły się po pół roku. Nie wiadomo z 

jakich powodów Zarząd Powiatu zwlekał z realizacją tej uchwały i nie przybliżył jej prędzej 

zainteresowanym podmiotom.  Radny przypomniał, że do 15 lutego br. lekarze mogli sięgnąć 

po pieniądze unijne, a teraz jest to nieaktualne.  

Radna Pani Ewa Ciszak zastanawiała się jak to będzie skoro część będzie mogła kupić lokal 

użytkowy, a część będzie dzierżawiła lokale. „Badoniówkę” mogą chcieć kupić inni lekarze.  

Radny Pan Grzegorz Marszałek stwierdził, że propozycja Komisji Samorządowo – 

Organizacyjnej i Porządku Publicznego o uchyleniu uchwały z lipca 2004 r. jest najlepszym 

rozwiązaniem, ponieważ będzie czas na przedyskutowanie sprawy w szerszym gronie.  

Starosta Pani Elżbieta Palka stwierdziła, że wielokrotnie odbywały się spotkania w sprawie 

przyszłości przychodni. Zarząd Powiatu nie zwlekał z realizacją uchwały. To właśnie lekarze 

nie chcieli kupić lokali. Gdy doszło do pewnego ruchu związanego ze sprzedażą obiektu 

wtedy powoli zaczęli myśleć o kupnie lokali. Powiat nie może wydawać pieniędzy na wyceny 

jeśli nie ma zainteresowanych kupnem. Wówczas radni, a nie Zarząd postanawiają wystąpić 

ze zmianą uchwały z lipca ubiegłego roku poprzez chęć sprzedaży obiektu w całości. To 

spowodowało opóźnienia. Dzisiejsza uchwała również powoduje opóźnienia. 

Starosta stwierdziła, że jeśli dzisiejsza uchwała zostanie podjęta przez Radę to należy 

pamiętać o tym, że do utrzymania budynku powiat będzie musiał dokładać.  

 



Radny pan Janusz Sikora zapytał ile podmiotów lekarskich wystąpiło z wnioskiem o wykup 

lokalu w przychodni.  

Naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami Pan Leszek 

Maliński wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy wszystkie większe podmioty wyraziły wolę wykupu 

lokali. Nie są o deklaracje ostateczne ponieważ należy wykonać wycenę tych lokali. Każdy 

lokal w przychodni może być sprzedany wyłącznie w drodze przetargu.  

Radny Pan Kazimierz Musielak stwierdził, że klub radnych SKW miał spotkanie z lekarzami, 

na którym lekarze wyrazili pogląd, aby nie sprzedawać.  

Starosta Pani Elżbieta Palka stwierdziła, że wówczas lekarze mówili o tym, aby nie 

sprzedawać przychodni jednemu podmiotowi w całości. 

Uchwała Nr XXVII/201/05 w sprawie uchylenia uchwały Nr XX/143/04 Rady Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 8 lipca 2004 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

położonej w Gostyniu została przyjęta w wyniku głosowania: 9 głosów „za”, 7 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymując się”.  

W głosowaniu brało udział 17 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 30 minut przerwy. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady XXVII sesji Rady Powiatu. 

 Na sali obrad obecnych było 17 radnych.  

 

Ad 9g)  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/194/01 Rady Powiatu Gostyńskiego z  

dnia 10 maja 2001 r. w sprawie określenia standardu, przeznaczenia i zasad nabywania  

aparatury i sprzętu medycznego przez Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej w  

Gostyniu przedstawił Etatowy Członek Zarządu Powiatu Pan Marek Podyma. 

W dniu 11 lutego 2005 r. Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu zwrócił się z prośbą o podwyższenie 

kwoty, do której szpital przy dokonywaniu zakupów i przyjmowaniu darowizn aparatury i 

sprzętu medycznego nie potrzebuje zgody Zarządu Powiatu z kwoty 3 000,00 EURO do 

kwoty 6 000,00 EURO. 

Uchwałą Nr XXXI/194/01 z dnia 10 maja 2001 r. Rada Powiatu upoważniła 

Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej w Gostyniu do dokonywania zakupu bądź 

przyjęcia darowizny aparatury lub sprzętu medycznego o wartości do 3 000,00 EURO bez 

zgody Zarządu Powiatu, jeżeli posiadają one stosowne certyfikaty lub atesty i ich okres 

eksploatacji w przypadku sprzętu używanego nie jest dłuższy niż 5 lat. Kwota 3 000,00 

EURO była wynikiem wówczas obowiązujących zapisów ustawy o zamówieniach 

 



publicznych. Obecnie Prawo zamówień publicznych zawiera zapis, że ustawy nie stosuje się 

do kwoty 6 000,00 EURO. 

 W związku z powyższym Zarząd Powiatu po przeanalizowaniu propozycji Dyrektora 

SP ZOZ w Gostyniu pozytywnie zaopiniował jego wniosek i wnosi o przyjęcie przedłożonego 

projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Janusz Sikora poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała  

.........). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała .......). 

Radny Pan Kazimierz Musielak zapytał, czy w § 1 nie powinna być określona waluta EURO. 

Etatowy Członek Zarządu Pan Marek Podyma powiedział, że zmiana nie dotyczy waluty 

tylko kwoty. 

Uchwała Nr XXVII/202/05 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/194/01 Rady Powiatu  

Gostyńskiego z dnia 10 maja 2001 r. w sprawie określenia standardu, przeznaczenia i zasad  

nabywania aparatury i sprzętu medycznego przez Samodzielny Publiczny Zespół Opieki  

Zdrowotnej w Gostyniu została przyjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

W głosowaniu brało udział 17 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9 h) 

Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania 

przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka.  

Prezes Zarządu  Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, pismem nr 

WF/ 192 w/04 z dnia 11 lutego 2005 r., przekazał Staroście Gostyńskiemu informację o 

wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadających według algorytmu z maja 2003 roku dla powiatu gostyńskiego na realizację 

zadań  określonych w ustawie z 27 sierpnia 1997 roku  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych (Dz.U. Nr 

123, poz. 776 z późniejszymi zmianami). 

 Zarząd Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dokonał 

podziału środków przewidzianych w planie finansowym PFRON na 2005 rok i przyznał - na 

podstawie przepisów Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 13 maja 2003 roku w sprawie 

algorytmu przekazywania środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

 



Niepełnosprawnych samorządom wojewódzkim i powiatowym (Dz.U. Nr 88, poz.808) dla 

powiatu gostyńskiego kwotę 956 064 zł na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej.  

Jednocześnie Zarząd Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych określił wysokość środków, w przyznanej Powiatowi Gostyńskiemu 

kwocie, na : 

- zobowiązania dotyczące zwrotu kosztów wynagrodzeń osób niepełnosprawnych 

 i składek na ubezpieczenie społeczne (art. 26 ustawy z 27 sierpnia 1997 roku o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych (Dz.U. Nr 123, poz. 776  

z późniejszymi zmianami - w brzmieniu obowiązującym do 31.01.2003 r. : 61 540 zł 

- zobowiązania dotyczące dofinansowania kosztów działania warsztatów terapii 

zajęciowej(art. 35a ust.1 pkt 8 ustawy z 27 sierpnia 1997 roku o rehabilitacji zawodowej  

i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych (Dz.U. Nr 123, poz. 776  

z późniejszymi zmianami):                                      402 420 zł 

 

Podział pozostałych środków został opracowany w uzgodnieniu z jednostkami 

powiatowymi, realizującymi zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej: 

Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie, Powiatowym Urzędem Pracy, Wydziałem Oświaty i 

Spraw Społecznych  Starostwa Powiatowego w Gostyniu. Przy podziale środków wzięto pod 

uwagę wykorzystanie środków na realizacje poszczególnych zadań z zakresu rehabilitacji 

społecznej i zawodowej w roku poprzednim. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, że Powiatowa Społeczna Rada ds. 

Osób Niepełnosprawnych zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Janusz Sikora poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała 

............). 

Uwag nie zgłoszono.  

Uchwała Nr XXVII/203/05 w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób niepełnosprawnych realizowanych w ramach środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne 

zadania została przyjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

W głosowaniu brało udział 17 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9i)  

 



Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w Środowiskowym Domu Samopomocy w Chwałkowie przedstawiła Starosta Pani 

Elżbieta Palka.  

Art. 97 ust. 5 ustawy z 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (Dz. U. Nr 64, poz. 593 

z późn. zmianami) nakłada na Radę Powiatu obowiązek ustalenia organizacji oraz 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w ośrodkach wsparcia. Środowiskowy Dom Samopomocy w Chwałkowie jest ośrodkiem 

wsparcia prowadzonym przez Powiat Gostyński, dlatego proponuje się przyjęcie zawartych 

w projekcie uchwały zasad płatności. Zostały one uzależnione od dochodu na osobę w 

rodzinie, z której pochodzi uczestnik ŚDS.  

 W chwili obecnej obowiązujące koszty usług w ŚDS w Chwałkowie zostały ustalone 

przez Wojewodę Wielkopolskiego w wysokości 670 zł. Rodziny, z których pochodzą 

uczestnicy ŚDS w Chwałkowie, muszą na co dzień ponosić koszty rehabilitacji oraz leczenia 

osób kierowanych do ŚDS, dlatego proponuje się przedstawione w projekcie uchwały 

wysokości obciążania kosztami usług. Wysokość proponowanego obciążenia jest 

porównywalna  

z odpłatnością w innych ośrodkach wsparcia w województwie wielkopolskim. 

 Cały dochód, osiągany z tytułu odpłatności będzie przekazywany do budżetu 

Wojewody Wielkopolskiego. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Janusz Sikora poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała 

Nr......). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała Nr......). 

Etatowy Członek Zarządu Pan Marek Podyma poprosił o poprawienie oczywistych omyłek 

pisarskich w § 3 projektu uchwały: w ust. 1 wyrażenie „pkt.” zastąpić wyrażeniem „ust.” oraz 

podpunkty a), b), c) zamienić na 1), 2), 3).  

Radny Pan Janusz Sikora stwierdził, że chętnych do wzięcia udziału w zajęciach 

organizowanych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Chwałkowie. Radny zapytał, czy 

jest możliwość utworzenia takiego Domu w DPS Zimnowodnie, aby osoby z gminy Borek czy 

też z gminy Pogorzela miały możliwość uczestniczenia w podobnych zajęciach.  

Starosta Pani Elżbieta Palka stwierdziła, że trzeba zwrócić uwagę na to, że jest to 

dodatkowe obciążenie budżetu powiatu, ponieważ wojewoda nie pokrywa w pełni potrzeb 

finansowych tego przedsięwzięcia. Zarząd jest otwarty na to, aby pomagać ludziom takie są 

też intencje, ale póki co trzeba doprowadzić do sytuacji, aby ten Dom zafunkcjonował. 

Wówczas w kolejnym roku  można myśleć o wykorzystaniu jakichś wolnych pomieszczeń i 

uruchamianiu nowego Domu.  

 



Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zapytał, czy jest już przydział uczestników w 

Środowiskowym Domu Samopomocy. 

 Dyrektor PCPR w Gostyniu Pan Mirosław Sobkowiak wyjaśnił, że wstępna lista była 

przygotowywana gdy był opracowywany projekt Domu. W tej chwili prowadzona jest 

konkretna kwalifikacja zakończona wydaniem decyzji kierujących do Domu. Takie osoby są 

wyszukiwane przez kierownika Domu.  Od 1 kwietnia zostaną uruchomione pierwsze 4 

grupy. Prawdopodobnie w lipcu zostaną uruchomione dwie kolejne grupy. W sumie w Domu 

znajdzie pomoc 30 osób niepełnosprawnych. Jeśli chodzi o gminy z jakich pochodzą 

podopieczni, to przede wszystkim z gminy Krobia, Poniec i Pępowo, a także z Pogorzeli.  

Intencja tworzenia tej placówki środowiskowej była taka, aby placówka dziennego wsparcia 

była na terenie gmin, które nie posiadają takiej placówki. Gostyń posiada Gminny Dom 

dziennej Pomocy, natomiast Piaski posiadają Warsztaty Terapii Zajęciowej.  

Uchwała Nt XXVII/204/05 w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Środowiskowym Domu Samopomocy w Chwałkowie została przyjęta 

w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

W głosowaniu brało udział 17 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8j)  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom: Pogorzela, Borek Wlkp. 

Krobia, Poniec przedstawiła Starosta pani Elżzzbieta Palka.  

W związku z przejęciem dróg – ulic powiatowych przez Gminy: Pogorzela, Krobia, Poniec i 

Borek Wlkp Rada Powiatu Gostyńskiego wspomoże środkami finansowymi przez okres 

dwóch lat powyższe gminy kwotą rocznie w wysokości  

3,5 tys. zł/1 km przejętych odcinków. 

Propozycja pomocy gminom, które przejmą drogi – ulice powiatowe została omówiona na 

konwencie burmistrzów, wójtów Powiatu Gostyńskiego w dniu 12 marca 2004r. 

Zaproponowana kwota na utrzymanie 1 km drogi wynika ze średniej kwoty, jaką Powiatowy 

Zarząd Dróg w Gostyniu  przeznacza na utrzymanie swoich dróg. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Janusz Sikora poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała 

Nr......). 

Uwag nie zgłoszono.  

Uchwała Nt XXVII/205/05 w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom: Pogorzela, 

Borek Wlkp. Krobia, Poniec została przyjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 



W głosowaniu brało udział 17 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9k)  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego Nr XXV/185/04 z 

dnia 28 grudnia 2004 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu Inwestycyjnego na 

lata 2005 – 2007 przedstawił Etatowy Członek Zarządu Pan Marek Podyma.  

Zgodnie z zapisami uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 

Inwestycyjnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2005-2007 przyjęty plan jest programem 

kroczącym, który może być aktualizowany w odniesieniu do możliwości finansowych czy 

aktualnych potrzeb. Dlatego też,  

w związku z potrzebą dopisania, przesunięcia oraz usunięcia niektórych  inwestycji, Zarząd 

Powiatu proponuje wprowadzenie zmian do Wieloletniego Programu Inwestycyjnego.  

W zadaniu z zakresu pomocy społecznej i ochrony zdrowia pn. „Adaptacja wnętrza 

Pałacu w DPS Chwałkowo dla Środowiskowego Domu Samopomocy” proponuje się w roku 

2005 zwiększenie nakładów inwestycyjnych z 250 000 do 300 000 ze środków 

zaplanowanych na ten cel w roku 2006. Wartość inwestycji nie ulegnie zmianie i jej całkowity 

koszt wyniesie 725.000 zł. 

Zwiększenie nakładów związane jest z połączeniem II i III etapu realizacji inwestycji w 

zakresie uruchomienia nowego systemu p/pożarowego w DPS. W fazie projektowej 

zaplanowano docelowo pobudowanie drugiej, niezależnej centrali p/poż. Jednakże w wyniku 

rozmów wykonawca inwestycji zaproponował inne rozwiązanie, polegające na  

wykorzystaniu istniejącej centrali  i zaoszczędzenie  

w ten sposób środków w wysokości 8.500 zł. Ponadto projekt zamienny nie wpłynie na 

termin wykonania całości zadania jak i nie będzie miał wpływu na pogorszenie 

funkcjonowania obecnego systemu p/poz.  

Pan Marek Podyma zgłosił wniosek o naniesienie następujących poprawek w załączniku do 

projektu uchwały w części „Adaptacja wnętrza Pałacu w DPS Chwałkowo dla 

Środowiskowego Domu Samopomocy”: 

• w roku 2005 kredyty komercyjne 330,0  

• w roku 2006 środki własne – 50,0; środki z UE – 150,0. 

W kolumnie Razem naniesienie poprawek jak wyżej.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Janusz Sikora poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała 

Nr......). 

Starosta Pani Elżbieta Palka powiedziała, że została dokonana aktualizacja tych 

kosztorysów konieczne jest podniesienie nakładów do ogłoszenia przetargów.  

 



Radny Pan Jerzy Giernalczyk zapytał, czy jest szansa na otrzymanie środków  z UE.  

Pełnomocnik ds. Pozyskiwania Środków zewnętrznych Pan Gerard Misiaczyk powiedział, że 

z posiadanych na dzień dzisiejszy informacji wynika, że nie ma możliwości finansowania 

wprost domów pomocy społecznej w zakresie rozbudowy, modernizacji ani budowy. Nie 

zostało to wykreślone na 2006 r. ponieważ być może pojawią się możliwości finansowania 

tych zadań.  

Uchwała Nr XXVII/206/05 w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego Nr 

XXV/185/04 z dnia 28 grudnia 2004 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu 

Inwestycyjnego na lata 2005 – 2007 została przyjęta w wyniku głosowania: 16 głosów „za”, 0 

głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

W głosowaniu brało udział 17 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9l)  

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2005 r. przedstawiła 

Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak.  

I. Zmiany w planie dochodów 

      

1. Zmniejszenie części  oświatowej subwencji ogólnej o kwotę 373.349 zł – dz. 758 rozdz. 

75801 § 2920. 

2. Zwiększenie części  równoważącej subwencji ogólnej o kwotę 1.980 zł – dz. 758 rozdz. 

75832 § 2920. 

3. Zwiększenie dochodów z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób 

fizycznych o kwotę 33.402 zł - dz. 756 rozdz. 75622 § 0010. 

4. Zmniejszenie dotacji na realizację zadań z zakresu administracji rządowej o kwotę 

1.200 zł - dz. 750 rozdz. 75011 § 2110. 

5. Zwiększenie dotacji dla Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego o kwotę 

11.000 zł – dz. 710 rozdz. 71015 § 2110. 

6. Zwiększenie dochodów na stypendia unijne o kwotę pozostałą z roku 2004: 

studenci – dz. 803 rozdz. 80309  § 2338 –5.580 zł 

                  dz. 803 rozdz. 80309  § 2339 –1.860 zł 

uczniowie – dz. 854 rozdz. 85415 § 2338 – 54.172 zł 

                    dz. 854 rozdz. 85415 § 2339 – 25.434 zł. 

7. Przeniesienie planu dochodów pomiędzy paragrafami w dz. 852 rozdz. 85204 – 

Rodziny zastępcze – zmniejszenie § 0830 - Wpływy z usług, a zwiększenie § 2320 –  

Dotacje celowe otrzymane z  powiatu na zadania bieżące realizowane na podstawie 

porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego  o kwotę 38.900 zł. 

 



8. Przeniesienie planu dochodów pomiędzy paragrafami w dz. 852 rozdz. 85201 – 

Placówki opiekuńczo-wychowawcze – zmniejszenie § 0690 – Wpływy z różnych opłat, 

a zwiększenie § 0680 - Wpływy od rodziców z tytułu odpłatności za utrzymanie dzieci 

(wychowanków) w placówkach opiekuńczo-wychowawczych  o kwotę 2.000 zł. 

9. Przeniesienie planu dochodów pomiędzy paragrafami w dz. 758 rozdz. 75814 – Różne 

rozliczenia finansowe – zmniejszenie § 0920 – Pozostałe odsetki, a zwiększenie 

§ 8120 - Odsetki od pożyczek udzielonych przez jednostkę samorządu terytorialnego 

o kwotę 1.503 zł. 

10. Zwiększenie  planu dochodów o kwotę środków z SAPARD, które nie zostały 

przekazane w roku 2004 o kwotę 472.548 zł – dz. 600  rozdz. 60014  - Drogi publiczne 

powiatowe § 6291   Środki na dofinansowanie własnych inwestycji gmin (związków 

gmin), powiatów (związków powiatów), samorządów województw, pozyskane z innych 

źródeł  -  środki z UE – 354.411 zł i § 6292 - Środki na dofinansowanie własnych 

inwestycji gmin (związków gmin), powiatów (związków powiatów), samorządów 

województw, pozyskane z innych źródeł  -  środki z budżetu państwa – 118.137 zł. 

11. Zwiększenie  planu dochodów o kwotę środków z PAOW  na remont szkoły w Brzeziu, 

które nie zostały przekazane w roku 2004 o kwotę 49.610 zł – dz. 801  rozdz. 80111 

§ 2133 - Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na  realizację bieżących zadań 

własnych powiatu. 

12. Zwiększenie dochodów w  ZSO w Gostyniu o kwotę 3.000 zł  uzyskaną ze sprzedaży 

drewna po ścięciu drzew dz. 801 rozdz. 80120 § 0970. 

13. Zwiększenie planu dochodów z tyt. większych  wpływów ze sprzedaży składników 

majątkowych o kwotę 80.000 zł – dz. 700 rozdz. 70005 § 0870. 

14. Zwiększenie dochodów  z opłat komunikacyjnych o kwotę 300.000 zł – dz.756 rozdz. 

75618 § 0420.  

 

Plan dochodów po zmianach  zwiększa się o kwotę  664.037 zł.  

 

II. Zmiany w planie wydatków 

1. Zwiększenie wydatków na stypendia unijne o kwotę pozostałą z roku 2004: 

studenci –   dz. 803 rozdz. 80309  § 3218 –5.580 zł 

                    dz. 803 rozdz. 80309  § 3219 –1.860 zł 

uczniowie – dz. 854 rozdz. 85415 § 3248 – 54.172 zł 

                          dz. 854 rozdz. 85415 § 3249 – 25.434 zł. 

2. Zwiększenie wydatków dla ZSOiZ w Krobi na składki ZUS - dz. 801 rozdz. 80120 

§ 4110 o kwotę 127.000 zł i na zakup wyposażenia w celu zagospodarowania 

pomieszczenia po świetlicy socjoteraupeutycznej - dz. 801 rozdz. 80130 § 4210 

 



o kwotę  4.000  zł oraz na adaptację pomieszczenia na pracownię technologii żywienia 

o kwotę 16.500 zł - dz. 801 rozdz. 80130 § 4270.  

3. Zwiększenie wydatków w ZSO w Gostyniu o kwotę 3.000 zł na pokrycie kosztów 

związanych z wycinka drzew i zakup nowych sadzonek - dz.801 rozdz. 80120 § 4300.  

4. Zmniejszenie planu wydatków przeznaczonych na stypendia socjalne dla uczniów 

w związku ze zmianą przepisów (zadanie gmin) o kwotę   175.000 zł – dz. 854 rozdz. 

85415 § 3240. 

5. Przeniesienie planu wydatków pomiędzy paragrafami na zakup sprzętu dla SPZOZ dla 

pracowni endoskopowej – zmniejszenie § 6060  - Wydatki na zakupy inwestycyjne 

jednostek budżetowych, a zwiększenie § 6220 - Dotacje celowe z budżetu na 

finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych innych jednostek sektora finansów publicznych – dz. 851 rozdz. 85111 

kwota 125.000 zł. 

6. Zwiększenie wydatków dla SP ZOZ na zakup karetki pogotowia o kwotę 70.000 zł - dz. 

851 rozdz. 85111 § 6220. 

7. Zwiększenie planu wydatków w PZD  o kwotę 54.000 zł w związku z planowanym 

zatrudnieniem 28 osób na roboty publiczne - dz. 600 rozdz. 60014 § 3020 – 10.200 zł, 

§ 4120 – 4.500 zł, § 4210 – 7.600 zł, § 4280  - 1.500 zł, § 4300 – 19.800 zł § 4440 – 

10.400 zł. 

8. Zwiększenie planu wydatków dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej na 

remonty o kwotę 35.000 zł - dz. 754 rozdz. 75411 § 4270. 

9. Zwiększenie planu wydatków  dla DPS w Zimnowodzie - dz. 852 rozdz. 85202 - na 

zwrot kwot mieszkańcom za zakup TV i tapet – 4.000 zł - § 4210, na zwiększenie 

wydatków na instalację p-poż -  47.000 zł - § 6050, na wymianę drzwi – 4.000 zł - 

§ 4210. 

10. Zwiększenie planu wydatków na  II etap  Adaptacji wnętrza pałacu w DPS na 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Chwałkowie (na całą instalację p-poż.) o kwotę  

50.000 zł – dz. 852 rozdz. 85202  § 6050. 

11. Zwiększenie planu wydatków na remont dachu w DPS w Rogowie – 300.000 zł – dz. 

852 rozdz. 85202 § 4270. 

12. Zwiększenie planu wydatków w Starostwie na zwiększenie wydatków osobowych w 

związku ze zwiększonymi zadaniami wydziału komunikacji oraz na certyfikat ISO 

o kwotę 55.000 zł – dz. 750 rozdz. 75020 § 4010 – 40.000 zł, § 4110 10.000 zł, § 4300 

– 5.000 zł. 

 



13. Zwiększenie planu wydatków dla Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego 

o kwotę 11.000 zł  - dz. 710 rozdz. 71015 § 4210 – 3.500 zł § 4270 – 2.500 zł, § 4300 – 

5.000 zł. 

14. Zmniejszenia dotacji  dla gmin na utrzymanie przejętych dróg powiatowych w dz. 600 

rozdz. 60014  § 2310  o kwotę 28.665 zł  a zwiększenie wydatków na pomoc finansową 

- § 2710  o kwotę – 22.333 zł. ( zmniejszenie dotacji  jest wyższe o  kwotę, która nie 

zostanie przekazana dla Gminy Gostyń -  planowane przejęcie dopiero w roku 2005 

i zmniejszoną przejętą liczbę km w Gminie Poniec o 0,200 km).   

15. Zwiększenie planu wydatków na dotację  dla Gminy Gostyń na dofinansowanie zakupu 

samochodu dla OSP w Goli o kwotę 30.000 zł – dz. 754 rozdz. 75412 § 6610. 

16. Zwiększenie rezerwy oświatowej o kwotę 30.000 zł na pokrycie kosztów próbnych  

      egzaminów maturalnych – dz. 758 rozdz.75818 § 4810. 

17. Zwiększenie planu wydatków na budowę windy  i remontów związanych 

z przeniesieniem gabinetów w  budynku przychodni  przy ul. Wrocławskiej o kwotę 

300.000 zł.  - dz. 700 rozdz. 70005 § 6050 – 230.000 zł  i § 4270 - 70.000 zł. 

18. Przeniesienia w planie wydatków pomiędzy paragrafami w jednostkach: ZSS 

w Brzeziu, DPS w Chumiętkach, Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Gostyniu, 

Powiatowym Inspektoracie Nadzoru Budowlanego w Gostyniu, PCPR w Gostyniu, 

ZSOiZ w Krobi, Starostwie.  

 

Plan wydatków po zmianach zwiększa się o kwotę  1.046.214 zł. 

 

III. Zmiany w załączniku Nr 3 określającym  „Przychody i rozchody.” 

Deficyt wzrośnie o kwotę 382.177 zł ( 2.876.189), natomiast zmniejszy się zapotrzebowanie 

na kredyt o kwotę 935.685 zł  w wyniku zwiększenia przychodów o wolne środki z roku 2004 

w kwocie 1.247.974 zł oraz zmniejszenia rozchodów o mniejsze raty spłat kredytów i 

pożyczek (w związku z mniejszym  niż planowano zaciągnięciem kredytu zmniejszyły się raty 

spłat kredytu o kwotę 67.052 zł oraz w  związku z mniejszymi wydatkami na modernizację 

kotłowni w ZSZ w Gostyniu w roku 2004 zmniejszyła się kwota planowanej w roku 2004 

pożyczki na to zadanie i jednocześnie zmniejszyły się raty spłat pożyczki w roku 2005 z  

WFOŚiGW  o kwotę 2.836 zł).  

 

IV. W załączniku Nr 4 „Wykaz inwestycji jednostek budżetowych finansowanych z budżetu 

powiatu” zwiększa się   zadanie: „Montaż instalacji p-poż. w DPS w Zimnowodzie” o kwotę 

47.000 zł oraz dodaje się zadanie pn.: „Budowa windy w budynku przychodni przy ul. 

Wrocławskiej w Gostyniu” w kwocie 230.000 zł. 

   

 



V. W załączniku Nr 5 pn. „Limity wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2005-2007”  zwiększa się zadanie: „  Adaptacja wnętrza pałacu w DPS 

dla Środowiskowego Domu Samopomocy” o kwotę 50.000 zł. 

 

VI. Zmiana w załączniku Nr 7 „Plan przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2005 rok” dotyczy  dodania zadań: „Monitoring  

i modernizacja kanalizacji sanitarnej w Pudliszkach i Krobi oraz wykonanie inwentaryzacji 

i projektu terenów zielonych dla miasta Krobia” i  „Odmulenie stawu położonego na terenie 

będącym miejscem wystawowym zwierząt hodowlanych w Pudliszkach”. 

 

VII . W załączniku Nr 6 „Planowane dotacje dla innych jednostek samorządu terytorialnego 

na zadania realizowane w drodze porozumień (umów)” dokonuje się zmian  w związku ze 

zmniejszeniem kwot dotacji dla gmin. 

 

VIII. W załączniku Nr 9 „Wydatki ma programy i projekty ze środków funduszy strukturalnych 

i Funduszu Spójności (art. 124 ust. 1 pkt. 4a ustawy o finansach publicznych)”  dokonuje się 

zmian w związku ze zwiększeniem planu  wydatków na stypendia ze środków unijnych 

z roku 2004. 

 

IX. W załączniku Nr 8 „Dochody związane z realizacją zadań z zakresu administracji 

rządowej” dokonuje się zmiany paragrafu w rozdziale 75411 zamiast § 0970 – Wpływy z 

różnych dochodów wpisuje się § 0750 - Dochody z najmu i dzierżawy składników 

majątkowych Skarbu Państwa, jednostek samorządu terytorialnego  lub innych jednostek 

zaliczanych do sektora finansów    publicznych oraz innych umów o podobnym charakterze.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Janusz Sikora poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Starosta Pani Elżbieta Palka stwierdziła, że zgodnie z tym, co zostało uchwalone w 

poprzedniej uchwale należy dopisać 30.000,00 zł do wydatków związanych z II etapem 

adaptacji Pałacu w Chwałkowie z rezerwy na pomoc społeczną.  

Deficyt budżetowy wzrasta w wyniku koszów związanych z montażem windy w przychodni.  

Salę posiedzeń opuścili radni Pan Janusz Tywoniuk i Pan Krzysztof Wachowiak. 

Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak przedstawiła autopoprawkę Zarządu Powiatu do 

zmian w budżecie.  

I. Zmiany w planie dochodów: 

      

 



15. Zwiększenie dochodów z tytułu pomocy finansowej  z Gminy Krobia  na zakup busa 

osobowego do dowozu uczestników Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Chwałkowie  w kwocie 15.000 zł - dz. 853 rozdz. 85311 § 6300. 

16. Zmniejszenie planu dochodów ze środków z PAOW na remont szkoły w Brzeziu,  

o kwotę 3.166 zł -  w związku z zawiadomieniem Wojewody Wielkopolskiego po 

rozliczeniu ostatecznych kosztów  remontów  – dz. 801  rozdz. 80111 § 2133. 

 

II. Zmiany w planie wydatków 

 

1. Zwiększenie wydatków na zakup busa osobowego do dowozu uczestników 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Chwałkowie  w kwocie 15.000 zł - dz. 853 

rozdz. 85311 § 6060. 

2. Zmniejszenie rezerwy na pomoc społeczną w kwocie 20.000 zł  na uruchomienie 

Środowiskowego Domu Samopomocy tj.: na wynagrodzenia i pochodne za 1 miesiąc - 

8.000 zł  i wyposażenie - 12.000 zł – dz. 853 rozdz. 85311 § 4010 -  6.657 zł § 4110 – 

1180 zł § 4120 – 163 zł § 4210 12.000 zł. 

3. Przeniesienia w planie wydatków pomiędzy paragrafami w jednostkach: Starostwie, 

Powiatowym Urzędzie Pracy w Gostyniu, Powiatowym Zarządzie Dróg w Gostyniu. 

 

III. W paragrafie 8 ust. 1 pkt 3  uchwały  Nr XXV/187/04 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 

28 grudnia 2004 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2005 r. udzielono 

upoważnienia zarządowi do dokonywania zmian w planie wydatków polegających na  

przeniesieniu planowanych wydatków między rozdziałami i paragrafami w ramach działów 

klasyfikacji budżetowej z wyłączeniem  wydatków majątkowych i dotacji. Zarząd proponuje 

skreślić się wyrazy „i dotacji”.  Wykreślenie słowa dotacji umożliwi dokonywanie zarządowi 

przeniesień w planie wydatków  pomiędzy paragrafami wskutek rozstrzygnięcia  konkursów 

na realizację zadań  publicznych  należących do zadań powiatu przez organizacje 

pozarządowe, podmioty, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie oraz jednostki organizacyjne podległe 

organom administracji publicznej lub przez nie nadzorowane. 

 

 

W związku z powyższym  dokonuje się  następujących zmian w uchwale:  

1) W § 1 w: 

               ust. 1 kwotę 664.037 zł zastępuje się kwotą 675.871 zł 

               ust. 2 kwotę 42.076.079 zł zastępuje się kwotą 42.087.913 zł 

 



               ust. 4 kwotę 5.186.010 zł zastępuje się kwotą 5.182.844 zł. 

2) W § 2 w: 

               ust. 1 kwotę 1.046.214 zł zastępuje się kwotą 1.061.214 zł 

               ust.. 2 kwotę 44.952.268 zł zastępuje się kwotą 44.967.268 zł 

               ust.. 3 ppkt.1 kwotę 25.449.429 zł zastępuje się kwotą 25.457.653 zł 

               ust.. 4 kwotę 4.568.440 zł zastępuje się kwotą 4.583.440 zł 

               ust. 4 pkt.3  kwotę 371.700 zł zastępuje się kwotą 386.700 zł. 

3) W § 3 w pkt 1 kwotę 2.876.189 zł zastępuje się kwotą 2.879.355 zł. 

 

4) W 8 ust. 1 pkt 3  uchwały  Nr XXV/187/04 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 

28 grudnia 2004 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2005 r. skreśla się wyrazy  

„i dotacji”. 

 

 5) w  załączniku Nr 1 – Zmiany w planie dochodów – zwiększa się   dochody w dziale 853 -   

rozdziale 85311  § 6300  o kwotę 15.000 zł, i zmniejsza się dochody w dziale 801 – rozdziale 

80111 § 2133 o kwotę 3166 zł.  Kwotę dochodów ogółem „42.076.079” zł zastępuje się 

kwotą „42.087.913” zł  i kwotę zmian  ogółem „664.037” zł zastępuje się kwotą „675.871” zł.  

  

6) w załączniku Nr 2 –Zmiany w planie wydatków:  

- w dz. 600 rozdz. 60014  § 4300  kwotę „19.800” zł  zastępuje się kwotą „18.500” zł i 

dodaje się § 4350 w kwocie „1300” zł, 

- w dz. 750 rozdz. 75020  § 4300  kwotę „5000” zł  zastępuje się kwotą „-5000” zł i 

dodaje się § 4350 w kwocie „10.000” zł, 

- dodaje się  w dz. 750 rozdz. 75045  § 4300 w kwocie  „- 7.024” zł, § 4170 w kwocie  

„6.800” zł,  § 4110 w kwocie „216” zł, § 4120 w kwocie „8” zł, 

-     w dziale 758 - Różne rozliczenia  rozdziale 75818 – Rezerwy ogólne i celowe § 4810 – 

       Rezerwy   kwotę  „30.000”  zł zastępuje się kwotą  „10.000” zł,  

- dodaje się  dz. 853 rozdz. 85311  § 4010 w kwocie  „6.657 ” zł, § 4110 w kwocie  

„1.180” zł,  § 4120 w kwocie „163” zł, § 4210 w kwocie „12.000” zł, § 6060 w kwocie 

„15.000” zł, 

- dodaje się  dz. 853 rozdz. 85333  § 4300 w kwocie  „- 2.050 ” zł, § 4350 w kwocie  

„2.050” zł,  

- dodaje się dz. 921 rozdz.  92195  § 2820 w kwocie ”-1500” i § 2480 w kwocie „1500” 

zł, 

- dodaje się dz. 926 w rozdz. 92605   § 2820 w kwocie ”-500” i § 2480 w kwocie „500” zł. 

 

 



7) w załączniku nr 3 określającym Przychody i rozchody w § 952 Przychody z zaciągniętych 

pożyczek i kredytów na rynku krajowym kwotę 2.788.586 zł zastępuje się kwotą 2.791.752 zł. 

 

W załączeniu projekt uchwały wraz z załącznikami  Nr 1,2,3  po przyjęciu autopoprawki. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

Autopoprawka Zarządu Powiatu do projektu uchwały w sprawie  zmian budżetu i w budżecie 

powiatu na 2005 r. została przyjęta w wyniku głosowania: 15 głosów „za”, O głosów „przeciw” 

0 głosów „wstrzymujących się”. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 

Uchwała Nr XXVII/207/05 w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2005 r. została 

przyjęta w wyniku głosowania: 15 głosów „za”, O głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących 

się”. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 10)  

Odpowiedzi na zapytania radnych: 

Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu Pan Maciej Janiszewski w sprawie karetki pogotowia. 

Dyrektor przypomniał, że od miesiąca szpital dysponuje własną karetką zakupioną za 

sprawą wicewojewody Witkowskiego, który deklarował na początku powstania CPR, że 

postara się aby szpital posiadał własną karetkę. Druga karetka wypadkowa świadczy usługi 

na podstawie umowy z Falckiem. Zakup obecnej karetki spowoduje, że SP ZOZ zrezygnuje z 

usług świadczonych przez firmę Falck.  

Radny Pan Grzegorz Marszałek stwierdził, że ta odpowiedź powinna być udzielona przed 

podjęciem przez Radę uchwały o przeznaczeniu kwoty 70.000 zł na zakup karetki. Na pewno 

głosowałbym przeciw. Dyrektor zamierza wycofać karetkę Falcka i będziemy mieć to co do 

tej pory. Radni powinni dowiedzieć się ile będziemy mieć karetek, jaki zakres należy do 

ratownictwa medycznego, a jaki zakres należy do karetki przy szpitalu. Najważniejsze jest 

To, aby na terenie powiatu gostyńskiego funkcjonowały dwie karetki do celów ratownictwa 

medycznego.  

Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu Pan Maciej Janiszewski stwierdził, że mógłby dać wykład na 

temat zadań ratownictwa medycznego. Plan zabezpieczenia medycznych działań 

ratowniczych opracowany przez wojewodę przewiduje na teren powiatu gostyńskiego dwóch 

karetek – reanimacyjnej i karetki wypadkowej. Tylko te dwie karetki są finansowane przez 

NFZ. Zadaniem karetek jest udzielanie pomocy w sytuacjach nagłych zachorowań i w 

 



sytuacjach zagrożenia życia. W przypadku transportu ciężko chorego w asyście 

anestezjologa do innej placówki służby zdrowia nie jest uchybieniem.  

Ta ilość karetek nie jest wystarczająca, ale tylko taka ilość jest finansowana przez NFZ. Jeśli 

radny Marszałek uważa to za słuszne nic nie stoi na przeszkodzie, aby Rada podjęła 

uchwałę o finansowaniu trzeciej karetki.  

Radny Pan Grzegorz Marszałek potwierdził, że transport przy szpitalu jest bardzo ważny. 

Dlatego przy szpitalu powinna stać karetka R. Dyrektor SP ZOZ i Starosta prowadzą inną 

politykę. Starosta w wywiadzie dla prasy powiedziała, że trzecia karetka zostanie postawiona 

przy szpitalu, m.in. po to, aby karetki przeznaczone na ratownictwo medyczne nie były 

wykorzystywane do celów transportowych przez SP ZOZ.  

Starosta Pani Elżbieta Palka stwierdziła, że „moja polityka wobec SP ZOZ, pogotowia i CPR 

jest jednolita z polityką dyrektora SP ZOZ”. Cały czas było podkreślane, że decyzje nie 

zapadły. W wywiadzie dla prasy starosta przedstawiła trzy możliwe warianty: jest możliwość 

kupna karetki, ale minie jeszcze wiele tygodni ponieważ będzie musiała być kupiona w 

wyniku przetargu. Jest też możliwość, że karetka ta zastąpi Falcka. Jest jeszcze możliwość 

zdecydowania i rozmów o najlepszym rozwiązaniu. Wycofanie karetki Falcka uwolni jakieś 

środki, postawienie karetki przy szpitalu, ale poważny transport sanitarny to nie tylko 

samochód, ale przede wszystkim zespół. Tego zespołu i tak nie da się trzymać w gotowości 

ze względu na wysokie koszty utrzymania. Przybliżone koszty według dyrektora są 

następujące: 25.000 zł x 10 miesięcy daje kwotę 250.000 zł. jeśli radni zdecydują, że należy 

te środki przekazać to jest to możliwe. Można zrezygnować z założenia windy w przychodni.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk stwierdził, że gdyby karetka stała przy szpitalu w 

razie konieczności można by powołać lekarza, który jechałby z chorym. To na pewno 

zmniejszyłoby koszty utrzymania zespołu, ponieważ w ramach pracy lekarz wykonywałby tą 

czynność.  

Radna Pani Ewa Ciszak wyjaśniła, że w szpitalu nie ma zbędnych lekarzy, gdyż są 

zagospodarowani. 

Radny Pan Andrzej Czupryński stwierdził, że przy tej polityce doczekamy takich czasów, że 

zwiększą się koszty szpitala (poprzez zakup karetki i utrzymanie jej), a społeczeństwo nie 

odczuje polepszenia świadczonych usług. Jeśli nie będzie tak jak mówi radny Pan 

Marszałek.  

 

Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Andrzej Szumski w 

sprawie wycinki lasu.  

Taka decyzja jest warunkowa, tzn. należy uiścić opłatę wynikającą z różnicy aktualnie 

pozyskanego drzewa i z tej prognozowanej kwoty, która wynikała z przychodów .... 

Następnym warunkiem jest określenie obszaru,.... 

 



 

Starosta Pani Elżbieta Palka w sprawie Wicestarosty.   

„w ostatnim czasie na przełomie stycznia i lutego Pan Wicestarosta przede mną poniekąd 

zataił pewne sprawy, co spowodowało, że wydawała mi się co najmniej dziwne. Jedna z tych 

spraw dotyczyła wyjazdu do Niemiec, druga – wyjazdu do Warszawy i trzecia sprawa 

dotyczyła zdarzenia przed Starostwem. W związku z tym, że te sprawy przede mną zataił 

dowiedziałam się o nich albo od innych osób albo od kadrowej Starostwa po wielu dniach. W 

związku z tym przeprowadziłam rozmowę z Wicestarostą wieczorem 10 lutego, próbując 

wyjaśnić dlaczego tak się Wicestarosta zachowywał. Domyślacie się Państwo, że jeżeli ktoś 

chce cos zataić, trudno mu wyjaśnić dlaczego sytuacja miała miejsce. W związku z tym 

pomyślałam, że być może ma to związek z dawnymi stanami Wicestarosty, które świadczyły 

o jego chorobie. W rozmowie z Wicestarostą pojawiła się moja sugestia, aby Wicestarosta 

udał się do lekarza. Wicestarosta skorzystał z mojej rady i udał się do lekarza. Od 15 lutego 

przebywa na leczeniu w szpitalu. Zaświadczenie określa tylko termin od kiedy wszczęto 

leczenie a potem tylko słowo „nadal”. W związku z tym nie wiem jak długo będzie nieobecny i 

pod jego nieobecność wszystkie zadania związane z pracą Starostwa zostały 

rozdysponowane – część przejął jako bezpośredni przełożony Pan Marek Podyma, część 

wzięłam ja. Praca w Starostwie przebiega normalnie. W części utraciłam zaufanie do 

Wicestarosty. Na pewno pojawi się pytanie „co dalej”. Stąd informuję, że noszę się z 

zamiarem odwołania Wicestarosty, ale swoją decyzję uzależniam od tego jakie będą wyniki 

jego leczenia i jaka będzie opinia lekarza po leczeniu oraz jak długo to leczenie będzie 

trwało. Jeżeli leczenie będzie trwało bardzo długo to jest to niedobre, dla pracy Zarządu 

ponieważ większa praca spada na zatrudnionych w urzędzie. Członkowie Zarządu 

dochodzący zajmują się pewnym obszarem zagadnień, a przygotowanie prac Zarządu 

wymaga pracy ze strony mojej i Pana Marka Podymy. Nie mamy zamiaru niczego ukrywać, 

więc jak zadzwonił do mnie przedstawiciel Radia ELKA wyraźnie o tym poinformowałam. 

Pozostałe media jak i radni też tą informację otrzymali w tym momencie poniekąd ode mnie”. 

Radny Pan Kazimierz Musielak zapytał czy można zrelacjonować przebieg wypadku oraz kto 

był pokrzywdzonym i czy powyżej 7 dni przebywała na zwolnieniu. Czy osoba, która 

spowodowała wypadek była trzeźwa, czy było przeprowadzone badanie alkomatem lub 

badanie krwi. 

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że dowiedziała się o zdarzeniu w momencie gdy Pan 

zajmujący się sprawami BHP pojawił się u Starosty z protokołem. Było to 10 lutego. Samo 

zdarzenie zgodnie z protokołem miało miejsce 1 lutego o godzinie 15,05 w momencie gdy 

pracownicy urzędu opuszczali Starostwo. Według protokołu stażystka wychodząca od strony 

biblioteki z budynku starostwa stanęła na chodniku przy schodach a z podwórka wyjeżdżał 

samochód Wicestarosty prowadzony przez Wicestarostę. Doszło do sytuacji gdzie 

 



dziewczyna staje i kierowca również staje i wykonuje ruch żeby przeszła. Ona zaczyna 

przechodzić, a samochód rucha. Był więc moment wzajemnego zawahania jak w przejściu 

drzwi. Dziewczyna zostaje potrącona. Nie wiadomo na jakiej to było odległości ponieważ 

protokół tego nie precyzuje. Dziewczyna odskakując na prawą stronę, a więc na prawą nogę 

i doznaje urazu – zwichnięcia stawu w kostce prawej nogi. Na pytanie czy coś się jej stało. 

Odpowiada, że nic. Wicestarosta proponuje, że ją odwiezie do domu. po dwóch godzinach 

noga zaczyna puchnąć. Dziewczyna udaje się do lekarza do poradni chirurgicznej chyba 

naszej przychodni. Tam spotykają lekarza, który stwierdza zwichnięcie i wystawia zwolnienie 

najpierw na okres 14 dni. Potem jest kolejne zwolnienie na okres 14 dni i wczoraj 

dziewczyna dostarczyła kolejne zwolnienie. W między czasie starosta stawia pytanie 

kierowane do Policji, czy zdarzenie to nosi znamiona wykroczenia czy przestępstwa oraz czy 

starosta powinna w to ingerować, skoro uczestnikami zdarzenia było dwoje dorosłych ludzi i 

zdarzyło się po godzinach pracy. Komendant przyjął to zapytanie złożone teraz ponieważ 

wcześniej nie przeszło mi przez myśl by coś w tej sprawie zrobić. Postępowanie 

wyjaśniające w miejscu naszej pracy trwa. Dziewczyna jest stażystką, więc nie jest 

pracownikiem Starostwa tylko jest skierowana z urzędu pracy i miejscem pracy dla niej jest 

Starostwo. Nikt z nas tego nie widział i nikt niczego tego nie zbadał.  

 

Ad 11)  

Radny Pan Kazimierz Musielak poinformował, że został upoważniony do złożenia 

stanowiska klubu SKW.  

Stanowisko klubu SKW stanowi załącznik do protokołu.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał kiedy uzyska odpowiedź na pytanie dotyczące 

przetwórni owocowo – warzywnej.  

Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Andrzej Szumski 

poinformował, że przekaże odpowiedź na piśmie.  

Radny Pan Wachowiak zwracając się do Przewodniczącego Rady zapytał czy podjąłby się 

zorganizowania spotkania z eurodeputowanymi. Dużo się mówi o pozyskiwaniu środków z 

UE, a jakoś tych środków nie widać i one nie mogą trafić do naszego powiatu.  

Radny Pan Janusz Tywoniuk poprosił o pismo w sprawie rozliczenia przychodów i 

rozchodów w przychodni.  

 

Ad 12)  

Przewodniczący Rady zakończył XXVII sesję Rady Powiatu o godzinie 21.00 

 

Protokołowała: 

Eliza Nowak  

 


